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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Aktualnym i szeroko komentowanym w Polsce tematem jest w ostatnim czasie budowa i lokalizowa-
nie inwestycji zwi¹zanych z energetyk¹ wiatrow¹. Tworzenie farm wiatrowych i ich finansowanie wzbu-
dzaj¹ wiele emocji w spo³eczeñstwie. Inwestorzy dysponuj¹cy potê¿nymi œrodkami finansowymi
próbuj¹ w dogodnych lokalizacjach realizowaæ swoje budowy, co wielokrotnie wi¹¿e siê z protestami lo-
kalnych spo³ecznoœci czy samorz¹dów gminnych i powiatowych. Sprawa jest na tyle powa¿na, ¿e posz-
czególne województwa, aby unikn¹æ ró¿nego rodzaju protestów, opracowa³y specjalne wytyczne do
lokalizacji elektrowni wiatrowych, gdzie zosta³y zapisane korzystne warunki dla mieszkañców, którzy
bêd¹ s¹siadowaæ w przysz³oœci z tymi farmami wiatrowymi. Lokalne spo³ecznoœci obawiaj¹ siê jednak,
¿e zbyt du¿a liczba wiatraków wp³ynie na obni¿enie walorów turystycznych danej okolicy czy komfortu
¿ycia mieszkañców.

W zwi¹zku z przedstawion¹ sytuacj¹ proszê o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania:
1. Które województwa aktualnie wyda³y wytyczne dotycz¹ce budowy farm wiatrowych?
2. Czy Ministerstwo Œrodowiska prowadzi monitoring protestów spo³ecznych?
3. Gdzie obecnie wystêpuj¹ najwiêksze protesty spo³eczne i konflikty zwi¹zane z tworzeniem farm

wiatrowych?
4. Czy rz¹d Donalda Tuska nie powinien wprowadziæ na poziomie krajowym zapisów chroni¹cych

obywateli przed negatywnym wp³ywem farm wiatrowych?
5. Jakie wsparcie mog¹ uzyskaæ od rz¹du mieszkañcy terenów s¹siaduj¹cych z elektrowniami wia-

trowymi?
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